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Estimades famílies i esportistes de Campos,

Enhorabona a tots els que avui heu estat reconeguts pels vostres èxits d’aquests
darrers tres anys. Un reconeixement més que merescut. No debades, com
esportista que també he estat, sé que un èxit esportiu no és flor d’un dia, és el
resultat de molts d’esforços, cansaments, autodisciplina i l’aspiració als màxims
èxits. De fet, tenim clubs que són gairebé centenaris, com el club esportiu Campos
fundat l’any 1924, i d’altres que són de nova creació, com el Club de Vòlei creat
l’any passat. Però dins aquesta centúria deixau-me fer una menció especial per
felicitar a un club que enguany compleix 50 anys. És el Club Esportiu de Pesca que
fa les noces d’or. I també el club de Bàsquet Campos, que en fa 25, les noces de
plata. Amb aquest club vaig aprendre que era l’esport des de ben joveneta.
Enhorabona i per molts d’anys, companys!!!

Qui ens ho hagués dit fa 25 anys que viuríem una pandèmia! Sens dubte, i a la
vista està, els esportistes campaners de totes les disciplines heu sobreviscut a les
limitacions i restriccions sanitàries d’aquesta llarga temporada i, amb més esforç
que mai, heu aconseguit dur el triomf de l’esport més enllà de Son Sala. La sana
competitivitat, la feina en equip, el joc net, l’aprenentatge, l’amistat i la salut són
les medalles d’or més importants que penjaran al vostre cos juntament amb les
que vos han fet pujar al pòdium de la victòria. El vostre exemple de superació i els
mèrits aconseguits són un mirall per a molta altra gent que sense arribar tan
amunt s’esforça, gaudeix de l’esport i amb la seva pràctica també millora la seva
qualitat de vida.

Des de l’Ajuntament de Campos volem animar-vos a seguir gaudint de l’esport i
fer-ne d’ell un repte, un estímul i un benefici individual i col·lectiu, ja que com
sabeu, no jugau tots sols. Les famílies, els clubs, les federacions, els entrenadors,
els tècnics, els companys… són part indispensable perquè les promeses de l’esport
campaner sigueu sent un referent pel món esportiu a tots els nivells. Com no podia
ser d’altra manera, també una menció a tots els esportistes que ens han deixat
aquests anys, cada una d’aquestes 16 flors, simbolitzen la seva memòria. En
acabar els familiars podreu acostar-vos a recollir-les.

Finalment vull agrair a totes les persones que han fet possible aquesta gala,
especialment a na Paula Vidal que amb la seva veu seguidament acabarà de
coronar aquesta gala amb una altra cançó també molt especial. També dir-vos
que si qualcú està interessat en tenir el llibret resum de la gala amb el recull de



tots els mèrits esportius el podreu recollir a la Biblioteca o a l’Ajuntament de
Campos a partir de dilluns. És una bona manera que tots els èxits dels nostres
esportistes quedin escrits i siguin recordats per sempre.

Campaners i amics de l’esport, enhorabona i salut per tots!

Francisca Porquer Manresa
Campos, 13 de maig del 2022


